
Man >vsk,i orgaiiizacja UJli 
is društev: 

Poročilu: 
+ UČITELJSKO DRUŠTVO ZA SREZ 

LOGATEC je imelo dne 6. junija 1931. na 
osnovni šoli v Dolnjem Logatcu svoje zad* 
nje letno zborovanje. 

Vpisanih 102, navzočih 51, t. j . 50%. 
Na tem zborovanju je dobilo članstvo 

točen pregled dela odbora, kakor tudi orga* 
nizacije. Uradniški zakon je tu, z njim je 
utrjen naš položaj in s tem je tudi končana 
dolgoletna borba za naše pravice. Tov. pred
sednik se po. tej ugotovitvi spominja težkih 
časov, v katerih je živelo predvojno učitelj
stvo. Nismo sicer dosegli vsega, za kar smo 
se borili, vendar pa moramo priznati, da je 
dosežen uspeh velik in da se imamo zanj 
zahvaliti izključno le organizaciji. V tem 
smislu se je glasilo tudi tajniško poročilo, 
nakar je sledilo temeljito poročilo tovariša 
nadzornika o gospodarskih ustanovah naše 
organizacije. Glavno delo naše organizacije 
bo odslej stremljenje gospodarske osamo
svojitve. Vsled tega priporoča članstvu naj 
se aktivno udeležujejo vsakega pokreta, ki 
stremi za tem ciljem 

H koncu poroča burno pozdravljen naš 
tov. poverjenik o seji širjega sosveta v Ma* 
riboru. Obrazloži uradniški zakon ter raz
vrstitev učiteljstva po skupinah. Pojasni na* 
vzočim kako se vrši napredovanje v višje 
skupine. Njegovemu izčrpnemu poročilu so 
sledila vprašanja mnogih tovarišev(ic), kate* 
rim je tov. poverjenik pojasnil marsikatero 
zadevo. Med drugim je tudi povedal, da je 
že podal ostavko na svoje mesto v organi* 
zaciji, ker to zahteva uradniški zakon. 

Tov. predsednik se mu najtopleje za* 
hvali za njegovo dosedanje delo v organiza* 
ciji, obenem ga pa prosi naj ostane tudi v 
bodoče njen zvest svetovalec. 
V. Dorjan, t. č. preds. Hrastnik R., t č. tajn. 

+ RADOVLJIŠKO UČITELJSKO DRU
ŠTVO je zborovalo 8. junija v Kranjski gori. 
Navzočih 72 članov. 

Po običajni otvoritvi in pozdravu navzo* 
čemu tov. poverjeniku, poroča tov. predsed* 
nik o izvršitvi sklepov zadnjega zborovanja. 
Prečital je tudi tozadevne odgovore. 

Predavanje prof dr. Oswalda o temi: 
»Po ljubljanskih pedagoških predavanjih« je 
odpadlo, ker je g. predavatelj brzojavno ja
vil, da je moral oditi k maturi v Beograd. 

Nato povzame besedo tov. poverjenik 
ter poroča o uradniškem zakonu, o razdelitvi 
učiteljstva ter po novem zakonu nastali si
tuaciji v organizaciji. Članstvo je z zanima
njem sledilo predavanju in nagradilo preda* 
vatelja z aplavzom. Na mnogostavljena vpra* 
sanja je odgovoril tov. poverjenik. 

Nato so se sprejeli sklepi, ki jih je sta* 
viti za pokrajinsko skupščino. Utemeljeval 
jih bo tov. Blažič. 

K zborovanju treh učiteljskih društev v 
Cerkljah za 25. t. m. se je prijavilo 25 tova
rišic in tovarišev 

Poročilo o seji širjega sosveta v Mari* 
boru. ki ga je podal tov. Blažič, se vzame 
odobruje na znanje. 

Vsi oni, ki še niso poslali statistike o 
izvenšolskem delovanju učiteljstva, se po* 
zivljajo, da to nemudoma store. 

Pri slučajnostih se določi občni zbor v 
prvi polovici oktobra* nakar zaključi tovariš 
predsednik zborovanje. 
E. Schiffrer t. č. preds. O. Skender, t. č. tajn. 


